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Incheiat astazi 29.09.2011 orele 1400, cu ocazia sedintei ordinare a 
Consiliului Local al municipiului Rm. Sarat. 

Astazi, data de mai sus, prin Dispozitia nr.2856/21.09.2011a primarului 
municipiului Rm. Sarat, a fost convocata sedinta ordinara a Consiliului Local 
al municipiului Rm. Sarat. 

La lucrarile sedintei ordinare au fost prezenti 18 consilieri locali, din 
totalul celor 19 consilieri din componenta Consiliului Local. 

A absentat domnul consilier Florescu Raul. 
 La sedinta, participa, fara drept de vot, dl. Viorel Holban, primarul 
municipiului Rm. Sarat si d-na Dogarescu Daniela, secretarul municipiului. 
 De asemenea, mai participa in calitate de invitati dl. Dinu Adrian - 
director SC TUC SA, dl.Stanciu Gicu - administratorul Cimitirului „Eternitatea” 
Rm. Sarat, d-na Vagyas Davidoiu Manuela - director Administratie Publica 
Locala, dl.Fortu Macovei - director economic, d-ra Horohai Georgiana - 
consilier juridic, dl. Costin Mihail - consilier, reprezentanti mass – media 
locala. 
 Proiectul ordinii de zi al sedintei de lucru ordinare a fost adus la 
cunostinta publica in termen legal de catre secretarul municipiului, prin 
intermediul presei locale si al paginii de internet si cuprinde urmatoarele 
proiecte de hotarare: 
I. Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului de Organizare si 
Functionare a Cimitirului “Eternitatea” din municipiul Rm. Sarat  
II. Proiect de hotarare privind  completarea obiectului de activitate al SC 
Transport Urban de Calatori SA Rm. Sarat  
III. Proiect de hotarare privind infiintarea de catre SC Transport Urban de 
Calatori SA a unei autogari in municipiul Rm. Sarat, B-dul Eroilor nr.2  
IV. Proiect de hotarare privind aprobarea pretului de pornire a licitatiei pentru 
vanzarea prin licitatie publica cu strigare a unor terenuri proprietate privata a 
municipiului Rm. Sarat, situate in municipiul Rm. Sarat, cartier Extindere 
Slam Ramnic, cu respectarea reglementarilor urbanistice stabilite prin PUG, 
PUD sau PUZ si functiunile permise ale zonei 
V. Proiect de hotarare privind aprobarea pretului de pornire a licitatiei pentru 
vanzarea prin licitatie publica cu strigare a unor terenuri proprietate privata a 
municipiului Rm. Sarat, situate in municipiul Rm. Sarat, cartier Anghel 
Saligny, cu respectarea reglementarilor urbanistice stabilite prin PUG, PUD 
sau PUZ si functiunile permise ale zonei 
VI. Proiect de hotarare privind vanzarea catre d-na Lazar Nicoleta a terenului 
proprietate privata a municipiului Rm. Sarat, atribuit in folosinta gratuita pe 
durata existentei constructiei in conformitate cu prevederile Legii nr.15/2003, 
in vederea construirii unei locuinte proprietate personala, situat in cartierul 
Anghel Saligny – parcela 381 
VII. Proiect de hotarare privind vanzarea prin licitatie publica cu strigare a 
unui teren in suprafata de 136 mp, proprietate privata a municipiului 
Rm.Sarat, situat  in B-dul Eroilor nr.27B 
VIII. Proiect de hotarare privind completarea Inventarului bunurilor care 
alcatuiesc domeniul privat al municipiului Rm. Sarat 
IX. Alte probleme ale activitatii curente 
 Ordinea de zi a fost suplimentata cu urmatoarele proiecte de hotarare: 
I. Proiect de hotarare privind aprobarea fondului de premiere a cuplurilor din 
municipiul Rm. Sarat care au implinit 50 de ani de casatorie in anul 2011 



II. Proiect de privind desemnarea consilierilor locali in comisiile pentru 
evaluarea si asigurarea calitatii educatiei si in Consiliul de administratie ale 
unitatilor din invatamantul preuniversitar din municipiul Rm. Sarat 
III. Proiect de hotarare pentru modificarea HCL nr.200/07.09.2009 pentru 
modificarea HCL nr.200/07.09.2009 privind aprobarea Proiectului de investitii 
“Restaurarea Complexului Brancovenesc – monument istoric de categoria A”, a 
contributiei proprii a solicitantului, a cheltuielilor neeligibile, a sustinerilor 
TVA-ului aferent proiectului in conditiile rambursarii, a sustinerii cheltuielilor 
conexe precum si asigurarea resusrselor financiare necesare implementarii 
optime a proiectului in conditiile rambursarii/decontarii ulterioare din 
instrumente structurale  
 Lucrarile sedintei sunt deschise de care d-na Dogarescu Daniela, 
secretarul municipiului, care anunta ca sedinta este legal constituita, fiind 
convocata in termen legal prin dispozitia domnului primar, apoi anunta 
cvorumul sedintei. 

D-na secretar: „Buna ziua domnilor consilieri. Din numarul total de 19 
membri ai Consiliului Local sunt prezenti 18 consilieri, dl. consilier Florescu 
Raul lipseste.” 

Se supune aprobarii plenului Consiliului Local procesul verbal al sedintei 
ordinare din data de 25.08.2011, cu mentiunea ca acesta a fost semnat de 
catre presedintele de sedinta si secretarul municipiului, proces verbal postat si 
pe site-ul Primariei municipiului Rm. Sarat, judetul Buzau. 

Cu 17 voturi pentru si 1 abtinere (dl. Tociu), domnii consilieri aproba 
procesul verbal al sedintei ordinare din data de 25.08.2011, in forma 
prezentata. 

Se supune aprobarii plenului Consiliului Local procesul verbal al sedintei 
extraordinare din data de 08.09.2011, cu mentiunea ca acesta a fost semnat 
de catre presedintele de sedinta si secretarul municipiului, proces verbal postat 
si pe site-ul Primariei municipiului Rm. Sarat, judetul Buzau. 

Cu 15 voturi pentru si 3 abtineri (dl.Tociu, dl. Pascalin si dl.Iuga), domnii 
consilieri aproba procesul verbal al sedintei extraordinare din data de 
08.09.2011, in forma prezentata. 

In continuare, d-na Dogarescu Daniela, secretarul municipiului 
adreseaza rugamintea d-nei Puscasu Cornelia, presedintele de esdinta sa preia 
conducerea lucrarilor. 

D-na consilier Puscasu Cornelia, presedintele sedintei: 
„Buna ziua si bine ne-am reintilnit. Supun votului dumneavoastra cele 9 

puncte de pe ordinea de zi, care a fost completata cu inca 3 proiecte de 
hotarare suplimentare. 

Cine este pentru aprobarea ordinii de zi?” 
Cu unanimitate de voturi, domnii consilieri aproba ordinea de zi in forma 

suplimentata. 
D-na consilier Puscasu Cornelia, presedintele sedintei, propune 

inceperea discutarii proiectelor de pe ordinea de zi si supune atentiei d-lor 
consilieri primul punct al acesteia, respectiv proiectul de hotararee privind 
aprobarea Regulamentului de Organizare si Functionare a Cimitirului 
“Eternitatea” din municipiul Rm. Sarat . 
 Dl Minzala propune eliminarea art.17 din Regulament, intrucat 
considera ca acesta nu-si are rostul. Mai propune ca art.22 sa fie modificat 
astfel: „persoanele care au decedat in urma unor boli contagioase”. De 
asemenea domnia sa intreaba ce se intampla parcelele care nu sunt 
concesionate, respectiv sunt porpietate personala. 

Dl Iuga arata ca nimeni nu este proprietar pe locul de veci, legislatia nu 
permite o astfel de proprietate, locurile de veci pot fi doar concesionate. 



Dl primar precizeaza ca nu exista proprietari pe locurile de veci, doar 
concesionari. 

Dl Minzala proprune introducerea unui nou articol, care sa precizeze ca 
prezentul Regulament intra in vigoare de la data de 01.11.2011. 

Dl Iuga propune completarea art.22 cu urmatoarea precizare: „precum si 
transportul in sicriu deschis a acestora” 

Dl Pascalin, referitor la art.14 intreaba ce se intelege prin sintagma:        
”administratia Cimitirului dispune” 

Dl Stanciu arata ca se va dispune ingrijirea acestuia, contra cost. 
Dl Pascalin referitor la art.20, considera ca acesta trebuie modificat, in 

sensul ca se va modifica astfel: „Cadavrele umane nu pot fi tinute la Capela 
Cimitirului…”. Domnia sa mai intreaba daca personalul angajat va primi 
uniforme. 

Dl Stanciu arata ca se vor primi uniforme. 
Dl Pascalin intreaba ce se intelege prin lucarari de arta plastica, daca 

este vorba despre busturi statui, etc. 
Dl Stanciu afirma ca despre astfel de lucrari este vorba. 
Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 

supus votului domnilor consilieri, cu amendamentele precizate si adoptat cu 
unanimitate de voturi 

In continuare, d-na consilier Puscasu Cornelia, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind  completarea 
obiectului de activitate al SC Transport Urban de Calatori SA Rm. Sarat. 

Dl Minzala intreaba ce inseamna activitati anexe, cat costa taxele. 
Dl Dinu, director SC TUC SA precizeaza ca, costurile se ridica la   6-700 

lei. Acest obiect de activitate face parte din grupa activitatilor conexe si este 
prevazut in codurile CAEN. 

Dl primar intreaba ce activitati trebuie sa desfasoare societatea. 
Dl Dinu arata ca activitatile conexe trebuie sa se regaseasaca in codurile 

CAEN. 
Dl primar intreaba daca aceasta activitate presupune infiintarea unei 

autogari. 
Dl Dinu raspunde ca este necesara infiintarea unei autogari. 
Dl Horjea arata ca sediul institutiei nu a mai fost renovat de ani de zile. 
Dl Dinu precizeaza ca urmeaza ca aceasta renovare sa se faca in timp. 
Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 

supus votului domnilor consilieri, si adoptat cu 17 voturi pentru si 1 abtinere 
(dl. Pascalin). 

In continuare, d-na consilier Puscasu Cornelia, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind infiintarea de 
catre SC Transport Urban de Calatori SA a unei autogari in municipiul Rm. 
Sarat, B-dul Eroilor nr.2  

Dl Minzala propune ca infiintarea autogarii sa se faca din fondurile 
proprii ale societatii. 

Dl Tociu propune ca aceast a sa fie infiintata din profitul societatii, daca 
nu se va face asa atunci societatea va incheia anul pe minus. Domnia sa 
sustine infiintarea autogarii, insa considera ca trebuia sa se faca un plan de 
investitii. Intreaba de unde vor avea bani sa infiinteze aceasta autogara cand ei 
prin adresa au solicitat suplimentarea bugetului cu 1 md de lei. 

Dl primar considera ca propunerea comisiei de urbanism, potrivit careia 
infiintarea autogarii sa se faca din venituri propriii este pertinenta. Considera 
ca se impune infiintarea unei autogari, iar SC TUC SA ar trebui sa inchirieze 
aceasta autogara, cetatenii nu trebuie sa mearga la autogara pentru a circula 
cu autobuzele de la TUC. Costurile vor fi prinse intr-un buget ce va fi aprobat 
de Consiliul Local. 



Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri, cu amendamentul comisiei de urbanism si 
adoptat cu 18 voturi pentru. 

In continuare, d-na consilier Puscasu Cornelia, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
pretului de pornire a licitatiei pentru vanzarea prin licitatie publica cu strigare 
a unor terenuri proprietate privata a municipiului Rm. Sarat, situate in 
municipiul Rm. Sarat, cartier Extindere Slam Ramnic, cu respectarea 
reglementarilor urbanistice stabilite prin PUG, PUD sau PUZ si functiunile 
permise ale zonei. 

Dl Minzala precizeaza ca, comisia de urbanism a avizat proiectul de 
hotarare cu urmatoarele amendamente: 
- modificarea art.3 prin introducerea expresiei „ terenuri libere de sarcini”; 
- se introduce un articol nou privind modul de vanzare (plata in rate, prima 
rata 25%,etc) 
- modificarea pasului de licitatie de la 1% la 5% 

Dl Tociu propune ca din intructiunile pentru ofertanti sa fie scoasa fraza 
„Obiectul licitatiei se va adjudeca la cel mai bun pret oferit, care nu poate fi 
mai mic decat pretul de pornire al licitatiei” 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri, cu amendamentele propuse si adoptat cu 18 
voturi pentru. 

In continuare, d-na consilier Puscasu Cornelia, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
pretului de pornire a licitatiei pentru vanzarea prin licitatie publica cu strigare 
a unor terenuri proprietate privata a municipiului Rm. Sarat, situate in 
municipiul Rm. Sarat, cartier Anghel Saligny, cu respectarea reglementarilor 
urbanistice stabilite prin PUG, PUD sau PUZ si functiunile permise ale zonei 

 Dl Minzala precizeaza ca, comisia de urbanism a avizat proiectul de 
hotarare cu urmatoarele amendamente: 
- modificarea art.3 prin introducerea expresiei „ terenuri libere de sarcini”; 
- se introduce un articol nou privind modul de vanzare (plata in rate, prima 
rata 25%,etc) 
- modificarea pasului de licitatie de la 1% la 5%; 
- eliminarea ultimei fraze din paragraful 8 din Instructiunile pentru ofertanti 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri, cu amendamentul comisiei de urbanism si 
adoptat cu 18 voturi pentru. 

In continuare, d-na consilier Puscasu Cornelia, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind vanzarea 
catre d-na Lazar Nicoleta a terenului proprietate privata a municipiului Rm. 
Sarat, atribuit in folosinta gratuita pe durata existentei constructiei in 
conformitate cu prevederile Legii nr.15/2003, in vederea construirii unei 
locuinte proprietate personala, situat in cartierul Anghel Saligny – parcela 381 

Dl Minzala precizeza ca evaluarea facuta nu corespunde realitatii. 
Dl Horjea este de acord cu pozitia d-lui Minzala. Si domnia sa considera 

ca acest raport de evaluare nu este corect intocmit. 
Dl primar este de acord cu parerea celor doi consileri si retrage de pe 

ordinea de zi proiectul de hoatarare, urmand sa se faca o alta evaluare, tinand 
cont de faptul ca pretul de pornire ar trebui sa fie de 30 lei/mp. 

In continuare, d-na consilier Puscasu Cornelia, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind vanzarea prin 
licitatie publica cu strigare a unui teren in suprafata de 136 mp, proprietate 
privata a municipiului Rm.Sarat, situat  in B-dul Eroilor nr.27B 



Dl Minzala precizeaza ca, conform schitei anexate este vorba despre 
terenul din spate. 

D-na Vagyas arata ca este vorba despre 136 mp 
Dl Minzala intreaba cine foloseste acum terenul. 
D-na Vagyas mentioneaza ca terenul il foloseste proprietarul baracii. 
Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 

supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru. 
In continuare, d-na consilier Puscasu Cornelia, presedintele sedintei 

supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind completarea 
Inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul privat al municipiului Rm. 
Sarat 

Dl Horjea precizeaza ca pentru terenul cota indiviza aflat la parterul 
blocului nr.15C nu exista documentatie anexata. 

D-na Vagyas arata ca nici Primaria nu are aceste acte, dar cunoaste 
faptul ca spatiul a facut obiectul mai multor contracte de vanzare cumparare, 
in prezent fiind detinut de SC ENERGOSTAR. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru. 

Se trece la discutarea proiectelor de hoatarare aflate pe ordinea de zi 
suplimentara. 

D-na consilier Puscasu Cornelia, presedintele sedintei supune discutiei 
domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea fondului de 
premiere a cuplurilor din municipiul Rm. Sarat care au implinit 50 de ani de 
casatorie in anul 2011 

Dl Ambrinoc precizeaza ca, comisia sociala a avizat proiectul de hotarare 
cu urmatorul amendament: ” se acorda suma de 300 lei doar cuplurilor care  
s-au casatorit in municipiul Rm. Sarat si au domiciliat in Rm. Sarat toata 
aceasta perioada”. 

Dl Iuga arata ca art 2 trebuie modificat in mod corespunzator.  
Dl Tociu considera ca trebuie eliminata sintagma „soti in viata” 
Dl primar invita domnii consilieri sambata, 30.09.2011 la Casa de 

Cultura pentru decenarea acestor premii. 
Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 

supus votului domnilor consilieri, cu cele doua amendamente si adoptat cu 18 
voturi pentru. 

D-na consilier Puscasu Cornelia, presedintele sedintei supune discutiei 
domnilor consilieri proiectul de hotarare privind desemnarea consilierilor locali 
in comisiile pentru evaluarea si asigurarea calitatii educatiei si in Consiliul de 
administratie ale unitatilor din invatamantul preuniversitar din municipiul Rm. 
Sarat 

Dl viceprimar precizeaza ca desemnarea consilierilor se va face doar 
pentru Consiliile de administratie nu si pentru comisiile de calitate. Domnia sa 
arata ca se va scoate din context sintagma „comisiile de calitate” 

In continuare mai arata ca, in conformitate cu prevederile Legii 
nr.1/2011, legea invatamantului, trebuie completate doar trei consilii de 
administratie la 3 scoli. 

D-na presedinte propune ca modalitatea de vot sa fie ce a votului 
deschis. 

Se supune la vot si se aproba cu 18 voturi pentru. 
Dl viceprimar face urmatoarele propuneri: 

- Scoala Nr.6 – dl.Tronaru 
- Grup Scolar Industrial – dl. Lastun 

Dl Horjea face urmatoarele propuneri: 
- Scoala Nr.2 – dl. Pascalin 
- Grup Scolar Industrial – dl. Iuga 



Dl Minzala propune pentru Scoala Generala Nr.2 pe dl. Iancu. 
Se supune la vot propunerea d-lui viceprimar pentru Scoala Nr.6 si se 

aproba cu 18 voturi pentru. 
Se supune la vot propunerea d-lui viceprimar pentru Grupul Scoalar 

Industrial si se aproba cu 14 voturi pentru. 
Se supune la vot propunerea d-lui Minzala pentru Scoala Nr.2 si se 

aproba cu 14 voturi pentru. 
D-na consilier Puscasu Cornelia, presedintele sedintei supune discutiei 

domnilor consilieri proiectul de hotarare pentru modificarea HCL 
nr.200/07.09.2009 pentru modificarea HCL nr.200/07.09.2009 privind 
aprobarea Proiectului de investitii “Restaurarea Complexului Brancovenesc – 
monument istoric de categoria A”, a contributiei proprii a solicitantului, a 
cheltuielilor neeligibile, a sustinerilor TVA-ului aferent proiectului in conditiile 
rambursarii, a sustinerii cheltuielilor conexe precum si asigurarea resusrselor 
financiare necesare implementarii optime a proiectului in conditiile 
rambursarii/decontarii ulterioare din instrumente structurale  

Dl Tociu precizeaza ca nu poate fi vorba despre autofinanatarea Primariei 
in calitate de lider de proiect. 

Dl primar arata ca s-a discutat cu cei de la ADR si forma proiectului de 
hotarare. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru. 

Se trece la discutarea ultimului punct al ordinii de zi Alte probleme ale 
activitatii curente. 

Dl Tociu precizeaza d-lor consilieri ca detine studiul de amplasament 
pentru pasajul pietonal care ar trebui sa lege cartierul Sirbi de municipiul Rm. 
Sarat.Domnia sa arata ca este un studiu de solutie, solutia fezabila fiind cea de 
construire a unui pasaj subteran, motivat de faptul ca orice constructie peste 
calea ferata trebuie sa aiba si acces pentru persoanele cu dizabilitati, in cazul 
de fata lift. Este o prelungire a B-lui 1 Decembrie 1918, costurile proiectului 
fiind sub 1 mil de euro. 

Dl primar solicita d-lui consilier Tociu sa arate d-lor consilieri proiectul 
la care face referire 

Dl Tociu mentioneaza ca, nu considera ca trebuie sa arate acest proiect 
domnilor consilieri intrucat acestia nu au platit respectivul proiect. Mai arata 
ca exista la nivelul Primariei Rm. Sarat posibilitatea platii acestui proiect, spre 
exemplu din creditul care se face pentru asfaltarea strazilor sa fie folosit ½ 
pentru pasajul pietonal si ½ doar pentru asfaltarea B-dului Eroilor. 

Dl Ambrinoc intreaba care este solutia pentru persoanele cu dizabilitati 
pentru pasajut pietonal subteran, daca pentru cel suprateran solutia era liftul. 

Raspunde dl Tociu, rampa. 
Dl viceprimar mentioneaza ca locuitorii din zona garii au solicitat 

construirea unei treceri la nivel cu calea ferata. Domnia sa aminteste d-lui 
consilier Tociu ca a promis ca va supurta personal costurile pasajului, 
degrevand Consiliul Local de aceasta cheltuiala. Considera ca un studiu putea 
fi facut de oricare dintre consilieri. Intreaba daca proiectul are avizul SNCFR 

Dl Tociu arata ca este un studiu de amplasament , iar avizele pentru 
pasaj subteran sunt mai usor de obtinut decat pentru trecere la nivel cu calea 
ferata. 

Dl Iuga mentioneaza ca nu pune la indoiala acest studiu de 
amplasament, insa nu crede ca se vor obtine avizele de la CFR 

Dl primar intreaba daca sunt avizele de la SNCFR 
Dl Minzala precizeaza ca acest studiu poate fi facut de oricine, sa se faca 

studiul de fezabilitate si propunerea economica a proiectului, acest studiu de 
amplasament nu are nicio valoare. 



Dl Minzala supune atentiei mai multe probleme: 
1.Liceul Economic este singura unitate de invatamant din Rm. Sarat care are 
sistem de incalzire cu sobe. Arata ca acestea sunt foarte fragile, se pot darama 
oricand. De asemenea precizeaza ca lucrarile de reparatii ale liceului lasa mult 
de dorit. Considera ca dirigintele da santier trebuie tras la raspundere. Mai 
arata ca instalatia de incalzire este montata si ca ar mai trebui achizitionate 2 
centrale si doua statii de dedurizare. Suma la care se ridica toate costurile este 
de aproximativ 53.000 lei 
2.facturile la plata apei sunt foarte mari. Propune ca Primaria sa achizitioneze 
un pluviometru si sa faca masuratori, iar rezultatele sa fie trimise la Compania 
de Apa pentru comparare. Domnia sa da exemplu strada Pacii, unde toate 
casele sunt mai jos decat strada, iar facturile la apa sunt enorme. Considera ca 
prin achizitionarea acestui pluviometru pot fi prevenite facturile foarte mari. 
3.curtea Liceului Economic nu este asfaltata. Sa se toarne asfalt si acolo. 
4.tot la Liceul Economic instalatia electrica de la cladirea reabilitata a fost 
realizata inainte de a se monta acoperisul, ar trebui sa se faca o verificare. De 
asemenea la corpul II de cladire s-a facut supraetajare fara sa se verifice 
structura de rezistenta.   
 Dl Horjea este de acord cu interventia d-lui Minzala referitoare la 
achizitionarea unui pluviometru de catre Primaria Rm. Sarat si precizeaza ca 
au fost discutii foarte mari referitoare la acest subiect in consiliul de 
administratie al Companiei de Apa, din care domnia sa face parte. 
 Dl primar raspunde problemelor ridicate de domnii consilieri 
 Referitor la proiectul la d-lui Tociu, proiect pe care domnia sa nu a vrut 
sa-l arate d-lor consilieri, dl primar apreciaza ca acesta nu are nicio valoare, 
atata timp cat nu a fost prezentat nici un acord sau aviz al SNCFR. Domia sa 
precizeaza ca institutia noastra a luat legatura cu seful statiei Rm. Sarat si s-a 
facut adresa oficiala la SNCFR. Atunci cand se va primi raspuns, se va 
prezenta Consiliului Local. 

In continuare dl primar intreaba pe dl consilier Tociu daca sunt 
adevarate zvonurile potrivit carora domnia sa a fost implicat in scandalul 
referitoar la arestarile din Vama Ploiesti. 

Dl. Tociu considera ca dl primar i-a adus acuzatii foarte grave si 
precizeaza ca nu a avut nicio implicatie in aceste actiuni. 

Dl primar intreaba pe dl consilier daca este adevarat faptul ca dupa 
scandalul arestarilor din Vama Ploiesti, domnia sa nu a mai impartit in Rm. 
Sarat pachete cu alimente. 

Dl Tociu mentioneaza ca aceste pachete cu alimente au fost achizitionate 
din banii domniei sale. 

Dl primar arata ca dupa retinerile din Vama Ploiesti, dl consilier a sistat 
impartirea acestor pachete. 

Dl Tociu considera ca este grav calomniat si solicita date referitoare la 
persoanele care au facut aceste acuzatii referitoare la adresa sa. 

Dl Tociu paraseste sala. 
Dl Horjea arata ca referitor la facturile de apa exista o formula de calcul 

de care poate uza oricine. Precizeaza ca se factureaza pentru luna care a trecut 
In continuare dl consilier mentioneaza ca a primit mai multe sesizari ale 

cetatenilor care platesc parcarile de rezidenta prin care acestia sesizeaza faptul 
ca dupa ora 16 locurile le sunt ocupate de alte autoturisme. 

Dl primar mentioneaza ca trebuie sa se adreseze SC ACVATERM SA 
Dl Iuga intreaba daca pe strada Toamnei se termina sau nu amenajarea 

parcarii. 
Dl primar arata ca se va turna asfalt, ADP face lucrarile. 
D-na Coman intreaba daca este posibil ca, cabinetele medicale din scoli 

sa treaca inapoi de Spitalul Municipal. 



Dl primar mentioneaza ca legislatia nu permite acest lucru 
Dl Radu propune ca dupa ora 22 sa fie permisa circulatia taxiurilor prin 

zonele unde este interzisa circulatia autovehiculelor. 
Dl viceprimar arata ca se poate dar cu exceptia centrului. 
Dl primar precizeaza ca pentru riverani exista exceptii. 
Dl Pascalin mentioneaza ca exista 5 posturi de conducatori de institutii 

care nu au fost ocupate, cand se organizeaza concursuri. 
Dl primar precizeaza ca se va organiza doar la Casa de Cultura. 
Dl viceprimar roaga colegii consilieri sa puna capat jocurilor d-lui Tociu, 

intrucat dl consilier nu a vrut sa arate colegilor proiectul privind construirea 
pasajului sa considera ca el nu exista, ca nu a existat nicio documentatie. 
Domnia sa spera ca presa sa nu considere ca in cadrul Consiliului Local se 
doreste obstructionarea promovarii proiectelor la nivelul municipiului. 

Dl Minzala apreciaza ca studiul de amplasament nu inseamna nimic, 
atata timp cat nu exista un proiect. 

Dl Ambrinoc mentioneaza ca tine de eleganta fiecarui consilier ca 
parasirea salii de sedinta sa se faca cu acordul presedintelui de sedinta. 

In continuare dl primar revine la problemele legate de Liceul Economic si 
precizeaza ca firma care a executat lucrarea a dat in judecata liceul si a pus 
poprire pe conturi, astfel incat nu se mai poate face nicio investitie. Sobele vor 
fi verificate si pregatite pentru iarna. Centrale nu se pot monta pentru ca 
lucrarea nu a fost receptionata. 

Referitoar la facturarea apei meteorice dl primar precizeaza ca s-au facut 
demersurile pentru achizitionarea unui pluviometru, de asemenea s-a 
constituit o comisie care va face periodic verificari. Precizeaza ca s-a facut 
adresa oficiala la statia meteo prin care sa ni se transmita situatia 
precipitatiilor in anul 2011. 

Dl primar arata ca s-au facut discutii pentru intocmirea unui studiu de 
circulatie in municipiul Rm. Sarat pentru ca sunt strazi pe care nu se mai 
poate circula. 

La final dl primar roaga presa sa prezinte situatia reala, bazata pe 
documente justificative, referitoare la modul de prezentare a d-lui Tociu a 
studiului de amplasament pentru pasajul pietonal. 

In incheiere, d-na consilier Puscasu Cornelia, presedintele sedintei, 
declara inchise lucrarile sedintei, multumind tuturor pentru colaborare. 

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces – verbal, in 2 (doua) 
exemplare, spre cele legale. 

 
 
 
 
   Presedintele sedintei,   
Consilier Puscasu Cornelia            

                                                                                    Secretarul 
                                                                            Municipiului Rm. Sarat 
                                                                             Jr. Dogarescu Daniela 


